
Geachte Adviescommissie Maatwerkafspraken Verduurzaming Industrie, 
geachte Carolien Gehrels,

Ik ben -----------, woon zelf in Amsterdam en mijn geliefde woont in Wijk 
aan Zee. De afgelopen jaren is in vele onderzoeken duidelijk geworden dat 
de gezondheidssituatie in de IJmond zorgwekkend is. Ook is inmiddels 
onomwonden vastgesteld dat deze gezondheidsrisico's te herleiden zijn 
naar de uitstoot van Tata Steel. Deze wetenschap en de 
voortdurende stank- en geluidsoverlast in Wijk aan Zee heeft ertoe geleid 
dat wij steeds minder in Wijk aan Zee zijn. Wij voelen ons daar niet meer 
zo veilig: onze gezondheid staat op het spel door de schade die Tata Steel 
aanricht en tegelijkertijd voelen wij ons niet beschermd door een overheid 
die zorg zou moeten dragen voor een gezonde leefomgeving.

Ik ben dan ook weer erg geschrokken van de uitkomsten van het meest 
recente depositieonderzoek van het RIVM op 28-03 jl. Opnieuw het 
zoveelste onderzoek waaruit blijkt dat ik, mijn geliefde en vrienden en 
kennissen in de buurt door de uitstoot bij de productie van staal naast 
schade en overlast nog altijd gezondheidsrisico's lopen.

U heeft als Adviescommissie de grote verantwoordelijkheid om te 
adviseren over de verduurzaming van onder andere Tata Steel Nederland. 
Voor mij is 2030 te ver weg, zonder uitzicht op concrete verbetering van 
de luchtkwaliteit en mijn leefomgeving. Ik roep u op om de impact op mijn 
gezondheid, mijn geliefden en 220.000 andere mensen in de omgeving van 
Tata Steel zwaarwegend mee te nemen in uw adviezen.

De IJmond heeft recht op schone lucht en een gezonde omgeving. Laat 
ons niet stikken!

Met vriendelijke groet,

---------------------


